
Nasjonal økonomi, internasjonal økonomi og privat økonomi er vanskelig.

Vanskelig er det når man skal få det hele til å gå opp positivt fra et norsk 
perspektiv. Det dreier seg om å skape virksomhet som gir avkastning til eierne 
og samfunnet. 

Da tenker jeg at det gjelder først og fremst å skape virksomhet i Norge og 
derigjennom arbeidsplasser i Norge og avkastning til det norske samfunnet. 

Men så kommer det store spørsmålet hvor henter man kapitalen som skal til og 
hvilken forretnings form er å foretrekke? Det må naturligvis ligge en 
forretningside i bunnen og det er også snakk om risikovillig kapital, helst norsk.
Skal man slippe til utenlandsk kapital og avgi avkastning ut av landet?
Norge har en unik posisjon og konkurranse fortrinn med store energiressurser 
tilgjengelig. Man må bare vite å utnytte det.

Og ikke minst, hvilken type virksomhet kan det da være snakk om? Produkt 
eller tjeneste? Til det norske markedet eller til eksport, eventuelt begge dele?

Så kommer man til spørsmålet kan norsk kapital og virksomhet ekspandere 
internasjonalt? Og, hvordan kan det tjene det norske samfunnet?

Men det er en baktanke med dette, har EØS-avtalen bidratt positivt i 
sammenhengen? Har deltagelse i EUs indre marked bidratt positivt? Vil EU 
medlemskap bidra positivt?  Var det fornuftig å knytte seg til EUs kraftmarked?
Har det forbedret kraftsituasjonen i Norge?

Har norske politikere gjort de riktige valgene mht. EU og energi politikken?  

Det får være opp til deg å finne ut av og bedømme. 

  


